
Van: PvdA Maassluis  

Aan: college van B&W  

Datum: 3 oktober 2022 

Betreft: Parkeerdruk Buizerdflat 

 

Geacht college,  

 

Als PvdA Maassluis gaan we veel op wijkbezoeken. Tijdens onze bezoek aan de 

Buizerdflat waren er veel zorgen over de parkeerdruk. Het aantal parkeerplaatsen is 

sinds de bouw van de flat in de jaren 70 niet vergroot. Er werd toen uitgegaan van 

1,1 auto per huisnummer. Dat is nu gewoon te weinig. Ook blijkt dat bewoners van 

de Burgermeesterswijk, van de Koekoekstraat, Kwartellaan en de Bosuilstraat 

dagelijks hun auto’s bij de flat parkeren. De bewoners van de flat droegen tijdens 

het gesprek verschillende ideeën aan om meer parkeerplaatsen te creëren en zo de 

parkeerdruk te verminderen. Zij wezen bijvoorbeeld op de mogelijkheid extra 

parkeerplaatsen aan te leggen op een groenstrook waar onlangs zieke bomen gekapt 

zijn.  

 

Ten aanzien van handhaving werd opgemerkt dat de BOA’s wel bekeuringen 

uitdelen voor het buiten de parkeervakken parkeren, maar niet voor die voertuigen 

die volgens de APV er niet mogen staan. Dan gaat het om uitgebouwde 

bedrijfsbusjes (transit e.d.), Amerikaanse pickups met open laadbak. Dat soort 

voertuigen zijn te lang en te breed voor de parkeervakken. Terwijl juist deze 

voertuigen voor minder plek zorgen in de wijk.  

 

Vragen: 

1. Bent u op de hoogte van de parkeerdruk rond de flat? 

2. Hebt u metingen verricht? Zo ja wanneer en op welke tijdstippen? 

3. Hebt u metingen laten verrichten tussen vrijdags 16.00 uur en ’s maandags 

06.00 uur? 

4. Gaat u de BOA’s aanspreken c.q. instrueren over de wijze van handhaven 

zodat er van willekeur geen sprake kan zijn? 

5. Zijn er plannen om de ervaren parkeerdruk te verminderen? 

6. Bent bereid om op korte termijn met vertegenwoordigers van de flatbewoners 

in overleg te gaan om de bij hen levende ideeën te bespreken op 

haalbaarheid? 

7. Kunnen debewoners van de Buizerdflat in het vervolg geinformeerd worden 

over werkzaamheden mbt parkeren in de wijk? Dit is bij de werkzaamheden 

van 07-09 tot 12-09 niet gebeurd. De parkeerdruk in de wijk is al hoog, dus 

zoals u zich leidde dit tot veel onvrede in de wijk. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


